	STUDY AGREEMENT 2

Inventories of large animal farms sites in St Petersburg, Leningrad Oblast and Kaliningrad Oblast and agricultural waste management regime and development of pilot projects in Kaliningrad Oblast 

between
HELCOM

and

LLC “Eco-Centre”
June 10, 2009
The Client desires to appoint the Consultant to carry out Inventories of large animal farms sites in St. Petersburg, Leningrad Oblast and Kaliningrad Oblast and assessment agricultural waste management regime and development of pilot projects in Kaliningrad Oblast as set out in Appendices 1 and 2 (the "Services"). The Consultant is willing and able to provide such Services in accordance with and pursuant to the terms and conditions of the Agreement.

2.2
The services are related to and dependent on funding from the European Commission to HELCOM as stipulated in the contribution agreement 2008/172-268

SCOPE OF SERVICES

3.1
The object and scope of the Services are defined in Appendix 1. The Services will be carried out at the Consultant’s office in Russia. 
CONSULTANT'S ROLE

4.1
The Consultant shall in all professional matters act as a faithful adviser to the Client.  

4.2
The consultant shall fill in the data gaps and provide additional information to complement the work of the non-Russian consultant, concerning inventories of agricultural waste sites and agricultural waste management regime and work further on identification and verification of the selected pilot cases and prepare feasibility studies as described in Appendix 1.  

The consultant shall cooperate and coordinate its work with the non-Russian consultant and provide access to all information gathered in order to facilitate a comprehensive report by the non-Russian consultant in accordance with the timetable in Appendix 1. 

4.3.
Prior to completion of the Services the Consultant may supply oral, draft, and interim advice in reports or presentations but in such circumstances the Consultant’s written advice or final written report shall take precedence. The Client shall place no reliance on any draft or interim advice or report or oral presentation.
	ДОГОВОР ОБ ИССЛЕДОВАНИИ 2

Опись больших животноводческих ферм в С.-Петербурге, Ленинградской области и Калининградской области и оценка режима контроля и утилизации сельскохозяйственных отходов, и развития экспериментальных проектов в Калининградской области
между
ХЕЛКОМ

и

ООО “Эко-центр”
10 Июня, 2009

2.1
 Клиент желает назначить Консультанта для проведения описи больших животноводческих ферм в С.-Петербурге, Ленинградской области и Калининградской области и оценки режима контроля и утилизации сельскохозяйственных отходов, и развития экспериментальных проектов в Калининградской области, как изложено в Приложениях 1 и 2 ("Услуги"). Консультант обязуется и способен предоставить такие Услуги в соответствии с условиями настоящего Договора.

2.2
 Услуги связаны и зависят от финансирования ХЕЛКОМа Европейской Комиссией как предусмотрено в  договоре о финансировании 2008/172-268.

3
ОБЪЕМ УСЛУГ

3.1
Предмет и объем Услуг определены в Приложении 1. Услуги будут предоставляться  в офисе Консультанта в России. 

4
 РОЛЬ КОНСУЛЬТАНТА

4.1 Во всех профессиональных делах Консультант должен действовать как добросовестный советник Клиента.  

4.2
Консультант должен предоставлять недостающие данные и дополнительную информацию относительно свалок сельскохозяйственных отходов  и режима контроля и утилизации сельскохозяйственных отходов для дополнения работы не российского консультанта, и далее выполнять работу по идентификации и проверке выбранных контрольных дел и подготавливать технико -экономическое обоснование, как описано  в Приложении 1.  

Консультант должен сотрудничать и координировать свою работу с не российским консультантом и обеспечивать доступ ко всей собранной информации, чтобы облегчить составление всестороннего отчета не российским консультантом в соответствии с временным графиком в Приложении 1. 

4.3. 
 До завершения Услуг Консультант может  давать устные, плановые и промежуточные советы в отчетах или докладах, но в таких случаях, будет иметь приоритет письменный совет Консультанта или заключительный письменный отчет. Клиент не будет полагаться ни на какие плановые или промежуточные советы или отчеты или устные доклады.


